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Technische/informatieve vragen over lopende agendapunten

Datum 25 januari 2021

Steller vragen Bart Lavrijsen

Over agendapunt Raadsvergadering 28 januari 2021 agendapunt 10 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

In de paragraaf aanvullend investeringskrediet van het raadsvoorstel wordt onder het kopje 
investeringsplafond aangegeven dat er in de begroting van 2021 voldoende ruimte is voor de 
jaarlijkse afschrijvingslasten à €3.300. Is het de verwachting dat de investering al in 2021 
wordt afgerond en de afschrijving dus in het lopende begrotingsjaar start?
Antwoord: Ja, de verwachting is dat de investering 2021 wordt afgerond. De afschrijving zal 
conform onze regels in het begrotingsjaar 2022 plaats vinden. Binnen het 
investeringsplafond voor het jaar 2022 is ruimte voor een bedrag ad €3.300. 

Is er voorts inzicht in de mogelijke besparing op de exploitatie in de komende jaren die het 
aanleggen van de nieuwe bruggen zal opleveren (minder onderhoudskosten en minder 
ontheffingen)?
Antwoord: Nee, dit is niet mogelijk. De voornaamste besparing zal zich uitbetalen in het 
uitblijven van schadebeelden bij vervanging door een betonnen brug. Deze zijn niet vooraf te 
voorspellen (besparing op correctief onderhoud).

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


